
Valtuustoaloite julkisen liikenteen parantamiseksi Pöytyälle

Vuosien varrella Föli-alueesta ja sen mahdollisesta laajenemisesta on käyty keskustelua Paimion, Paraisten, Maskun,
Nousiaisten ja Mynämäen kuntien kanssa, miksei Auran tai Pöytyän? Eikä kannattaisi olla kaikessa tällaisessa mukana,
missä on muutkin Turun lähialueen kunnat. Julkinen Föli liikenne olisi suuri edistysaskel ja kilpailuvaltti myös Pöytyälle,
kun kilpaillaan muuttoliikenteestä kuntiin.

Julkisen liikenteen parantaminen olisi nyt todella tärkeä teko nyt kun varsinkin kustannukset yksityisautoilussa kasvaa
ja koko ajan pitää vähentää polttoainekustannuksia ja kaikilla ei todellakaan ole varaa ostaa sähkö, biokaasu tai
hybridiä utoja

Föli-liikenne olisi helppo toteuttaa jo Yläneelle, kun Föll kulkee jo Tortinmäelle asti ja kesäisin Kurjenpesälle. Kyröön ja
Riihikoskelle tarvitsisimme Auran kanssa yhteistyötä.

Siispä esitän tässä valtuustoaloitteessa, että Pöytyän kunta lähtee toimenpiteisiin julkisen liikenteen parantamiseksi ja
Föli-liikenteeseen liittymiseksi ja tämän asian tiimoilta yhteistyön kehittämiseksi yhdessä Auran kunnan kanssa.

Myös esitän, että Pöytyä on aktiivisesti mukana myös kaikissa muissa julkista liikennettä parantavissa hankkeissa, esim
paikallisrautatiehankeja tekee yhteistyötä muiden kuntien kanssa näissä asioissa.
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